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NieuwLand

Zo gebeurt er niets, en zo bruist het van

activiteiten in glastuinbouwgebied

NieuwLand. Het heeft even geduurd, het was

even spannend, maar uiteindelijk is in totaal

toch zo'n 165 ha. verkocht, aan de

Blankenhammerweg en Kalenbergerweg te

Luttelgeest.

Aan de Blankenhammerweg is het

tomatenbedrijf Prinsenland van Thomas en

Robert Prins al bijna in productie, en wordt er

direct naast hard gewerkt aan de nieuwe

kwekerij van Dick en Annelies van der Gaag

uit Nootdorp. Hier wordt volop gebouwd om

volgend jaar tomaten te kunnen oogsten.

Het hele gedeelte zuidelijk aan de

Kalenbergerweg is in één keer verkocht. Dit

had behoorlijk voeten in de aarde, met name

de energievoorziening. Hoofdzakelijk de

terugleverantie van stroom van de wkk's was

het grote probleem. Mede door een

aangekondigde wetswijziging in Den Haag lijkt

dit zo goed als opgelost, en zijn op 3 maart jl.

eindelijk de verkoopcontracten officieel

getekend.

Aan het eerste deel langs de Oosterringweg

komt tomatenkwekerij Bramani BV, uit

Bleiswijk, met 20 hectare glas. Op dit moment

worden er eigen wegen aangelegd zodat alle

(vracht)verkeer gemakkelijk ter plaatse kan

komen.

Het middelste gedeelte van 30 hectare is nog

in handen van de projectontwikkelaar, en het

laatste gedeelte wordt in gereedheid gebracht

voor 44 hectare paprika's van  L. Hoogweg BV

uit Nootdorp.

Het bestaande energienetwerk was niet

toereikend om alle stroom die t.z.t. opgewekt

wordt met behulp van de wkk's  terug te

leveren. De energiemaatschappijen willen wel

investeren in het netwerk, maar, en dat is

begrijpelijk, men wil dan wel enige zekerheid

dat het ook benut en gefinancierd gaat

worden. Stichting NieuwLand heeft zich

nadrukkelijk ingezet om het netwerk te

verzwaren; het gebied kan niet worden

gepromoot als geschikt glastuinbouwgebied,

zonder een adequate mogelijkheid tot

teruglevering. Inmiddels wordt er in goede

samenspraak met Essent naar openingen

Glastuinbouwgebied NieuwLand.
Wie is er niet geworden?groot

gezocht om voorzieningen te realiseren voor

het hele gebied.

Ook met de omwonenden wordt rekening

gehouden, vorig jaar zijn reeds twee

voorlichtingsavonden georganiseerd.

NieuwLand is alert op verkeersveiligheid en

verrommeling op plaatsen waar gebouwd

wordt. Veiligheid is van het grootste belang, in

combinatie met logische verkeersverbinding-

en binnen het gehele glastuinbouwgebied.

Gelukkig kunnen we constateren dat de

tuinders hier alle aandacht voor hebben.

De eerste avond van de Business Club is

gepasseerd, en wij mogen stellen dat dit

een zeer positief concept is, wat zowel

door sponsors als door de glastuinders

goed benut wordt als netwerkavond met

een gezellige nazit.

De nieuwe kwekers aan de

Kalenbergerweg hebben een inloopavond

georganiseerd in Luttelgeest, waar men

kennis kon maken met elkaar, en waar

de plannen op tekening kenbaar werden

gemaakt.

Berichtgevingen in de pers leidden tot enige

onrust bij de bewoners, begrijpelijk aangezien

de ontwikkelingen impact hebben op de

leefomgeving. Nadelen zijn gemakkelijk te

benoemen maar voordelen zullen vaak pas op

de langere termijn blijken. Wij verwachten dat

uiteindelijk de leefbaarheid zal verbeteren en

het een nieuwe, economische impuls zal

betekenen voor de regio.

De belangstelling voor het gebied blijft groot,

van zowel grote als kleinere kwekers, ook een

volgend project à la Kalenbergerweg is niet

ondenkbaar.

Ook in

Luttelgeest was het erg druk in de kassen. De

nieuwe tomatenkwekerij van de gebroeders

Prins kon bezichtigd worden, en ook het

nieuwe bedrijf van de gebroeders Bernhard

waar Phaleanopsis worden gekweekt stond

voor het eerst open voor publiek. Beide

bedrijven vormen een aanwinst voor dit

glastuinbouwgebied.

Op 5 april heeft de glastuinbouw weer

een prachtige presentatie gehad in het

kader van Kom in de Kas.


